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Nakon mlJenjanJa prзv11а pala nezapos1enost: Zavod - Foto: Luka ZekOVIt 

Nije ЬrisаПје, 
пеgо рrеstапаk 

еvidепсiје 
Zavod za zaposljavanje pojasnjava 
smanjenje stope nezaposlenosti 

1 
z Zavoda za zзроЩа
vanје saoplitili зи, ра
Уodот teksta "Zavod 
zaposlio 388,а izbrisao 

4.52А ljudi", da "nije пјее ni 
о kakvom brisanju ljudi iz 
Ьаи podataka, уее зе тадј о 
ртеstanku vod:enja evidenci
је о licima koja, ро zakonu, 
пе treba da зе nalaze kod 
ZЗуodа". 

oni паУodе da rade u зњ
du ва Zakonom о zapo§Ijava
пји i da za зуе nezaposlene 
УШ ista шопот propisana 
ртауа i obaveze. 
та stroi.a pravi1a za "pre

stanak vodenja evidencije" 
poCela зи da se рriшјепјији 
poeetkom 2017. godine оо 
kada је fonnalno doslo do 
znзеајпоg pada nezaposle
nosti. опј пјјези negirali 
podatke koje зи "Vijesti" 
preuze1e ва sajta zзУoda. 

"u januaru оуе godine је 
prestala da se vodi evidenci
ја о 2.851 иёesniku Programa 
strucnog озрозоЫјауапја 
Иса за stecenim visokim 
obrazovanjem -(generacija 
2018/2019). za vrijeme trзја
пја programa visokoskolci 
nijesu па raspolaganju Za
vod.u za zaposljavanje, vec 
su angafovani kod. poslo
davca i пе mogu зе smatrati 
nezaposlenim licima. Pored 
toga Zavod. је, u јanuшu te
kuee godine, prestao da vodi 
evidenciju za 795lica koja se 
nijesu javila na pozivZavoda 
i to nejavljanje nijesu oprav
dali na propisan nacin, kзо i 
za mlica koja su se saшоini
cijativno odjavila sa eviden
cije.Ovi podаа govore da se 
na evidenciji Zavoda i dalje 
nalazi odredeni broj lica koја 
пе traZe zaposlenje, veC da su 
kod Zavoda u prethodnom 
periodu bila dominantno 
zbog zdravstvenog osigu
ranја,а to pravo svi gradani 
Cme Gore ostvaruju direktno 
kod Fonda zdravstva",naveli 
su u ројазпШ su iz ove insti-

ШОје. 
Оni nag1aSavaju da Zavod 

niје instiшаја koja zaposlja
уа, veC posreduje u zaposlja
vanju, izmedu ponude - ne
zaposlenih lica i trafnje, koju 
kreiraju poslodavci. 
"Ро osnoV\l raznih vidova 

zaposljavanja u januaru је 
presta1a da зе vodi eviden
йја za 394 lica. Ро ostalim 
zзkоnskiш. osnovama (pen
zionisanje, navrsavanje 67 
godina fivota ... ) prestala је ' 
da se vodi evidencija za 112 
lica.Inaee,od шја 2017.godi- . 
пе па t::rtiStu rada Сте Gore 
ЬЩе!е se pozitivni trendovi. 
stopa regisпоvanе nezapo
slenosti па dan 8. 4. 2019. 
godine bila је 16,53%, а па 
iБа dan prethodne godine 
је iznosi1a 19,79%.Da imamo 
pozitivna kretanja па trfiStU 
rada, pored podataka Zavoda 
za zapoSljavanje pokazuju i 
indikatori Моnstatз. Ртета 
podacima Ankete о rad.noj 
snazi za IV kvartala 2018. 
godine (posljednja оЬјау
ljena anketз), koju Monstat 
realizuje ро med.unarodno 
priznatoj metodologiji,na tr
Шtu rada Cme Gore imamo 
rast aktivnosti, rast иposlе
nosti i smanjenje пezзposlе
nosti.stopa nezaposlenosti, 
prem.a podacima Моnstatз, 
је u IV kvartalu 2018.godine 
u odnosu na IV kvartal 2017. 
godine smanjena за 17% na 
16,1%. Na evidenciji Zavoda 
za zaposljavanje пеЬа da se 
nalaze зamо lica koja zaiзtз 
traie posао i koriste зеrviБ 
Zavoda za br!i i lakSi ulazak 
na td:iSte rada. Zavod ieli da 
зvе svoje resurse, kako ka
drovske, tako i finansijske, 
usmjeri па Иса koja trafe 
posaо i da njim.a,kao i poslo
davcima i ostalim akterima 
па trZiStu rada bude kvalite
tan servis",naveli su u dopi
su iz Zavoda koji је potpisao 
pomOCnik direktora, Goran 
Вubanja. МLМ •. 

" Na еVidепеiji Zavoda i dalje se паlazi 
odredепi ЬГОј liea koja пе traze 
zароslеПје 

AnII_ 
S 

amosta1ni Sindikat 
zdravstva, па сјјет 
је eelu Lfiljana Кr!
vokapic, narednih 

dana trebalo Ы da pocne 
pregovore за Ministar
stvom zdravlja u vezi за ро
ve<:anjem plata zaposlenim 
u zdravstvenom sistemu. 
То је "Vijestima" potvr

dila Rrivokapic, istakav§i 
da зе u tom reprezentativ
пот sindikatu prije zalafu 
za pove<:anje koeficijenata 
sloienosti, nego procentu
alno povecanje plata. 

"SVjedoci зто da prema 
Zakonu о zaradama u jav
пот sektoru druga zanima
пја iшаји dalekove<:e koe
ficijente slofenosti. sudije 
osnovnog suda imaju koe
ficijent 18, dok па primjer 
ја,за tri nivoa obrazovanja, 
imam koeficijent 11", ista
kla је Кrivokapic. 

1 u tom, kao i u repre
zentativnom Sindikatu 
zdravstva ртј Uniji з10-
bodnih sindikata koji vodi 
V1adimir Pavii:evic, tvrde 
da зи Clanovi nezadovoljni 
platama. 

Pavicevic је "Vijestima" 
rekao da zarade bez toplog 
obroka i regresa за prosjee
nim radnim stafom iznose 
oko 350 eura za medicinske 
sestre, 580 za doktore i л5 
za ljekare specijaliste. 

on је podsjetio da је ро
sljednje povecanje zarada 
bilo poeetkom 2016. god.ine 
i da оо tada stagniraju. 
"Ја зат јтао priliku da 

premijeru krajem 2017. go
dine prenesem stav Sin
dikata zdravstva da сето 
pokrenuti sve зktјvnоза за 
ciljem da зе zarade dovedu 
па nivo od 420 eura za те
dicinske sestre i tehnicare, 
670 za ljekare i 850 eura za 
ljekare specijaliste. Medu
tim, tokom 2018. godine, iz
med.u ostalog i zbog odrede
nih desavanja u sindikatu, 
to зе niје desilo", istakao је 
Pavieevic. 
Оп је kazao i da се Sin-

Sindikati 
zdravstva 

nezadovoljni 
zaradama: 
Vladimir 

Pavicevic tvrdi 
da medicinske 
sestre primaju 
oko З50,lјеkагi 

580, а specijalisti 
715 eura ... Ljiljana 

Krivokapic se 
zalaze za rast 
koeficijenata 

dikat zdravstva usmjeriti 
sve aktivnosti па poveca
nja zarada, te"de.ce u tom 
pravcu pregovarati за Мј
nistarstvom, kako Ы паШ 
odgovarajuCi model: 

"Rast bruto dru§tvenog 
proizvoda (BDP) u prote
kle cetiri godine је Ыо u 
prosjeku 4,5 odsto godis
nje, sto kumulativno pre
lazi 20 procenata i svakako 
osnov za povecanje zarada 
postoji". 

Pavicevic је naglasio da је 
Vlada prepoznala роиеЬи 
ulaganja u zdravstvo i ро
vecala budfet za tзј sistem 
u 2019. godini па 237 milio
па eura,sto је za 32 mШопа 
vise nego lani 

"Medutim, nijedan euro 
пјје opredijeljen za pove
canje zarada, sto је nedo
pustivo, jer osnova funk
сјопјзапја zdravstvenog 
sistema su zaposleni. Da је 
зато polovina ovih sred-

Bulevar u Dопјој Gorici 
zavrsice u aprilu 

Gradonacelnik kazao da Podgorica ро pitanju javnog 
prevoza "vise lјсј па provinciju", а пе па glavni grad 

G 
radonaeelnik Ро
dgorice Ivan Vu
kOViC kazao је juee 
da niје zadovoljan 

dinamikom izgrad.nje bule
vara u Donjoj Gorici. 
оо је tзј i projekat izgrad

пје Gradskog pozoriSta ozna
ао kao ono cime niје zado
уоlјап u proteklom ретјodи. 

Istakao је da bulevar u 
Donjoj Gorici treba da bude 
zavden do kraja ovoga шје
зеса, Ciше се Podgorica do
Ыа modemu saobraeajnicu. 

"Imamo velikih proble-

та за projektom zgrade 
Gradskog pozoriSta. U stal
пјт зто kontaktima за 
predstavnicima Agencije 
za izgradnju, pokusavamo 
probleme da rijdimo.Grade
vinsю radovi treba da budu 
zavdeni u septembru, а na
kon toga пеЬа da se uradi 
najvafniji dio,scensko opre
тanје", kazao је vukovic u 
zavrsnom obracanju od
Ьоrniсјта Skupstine Glav
nog grada pred usvajanje 
izvjeStaja о njegovom radu 
i organa gradske uprave za 

pro§lu godinu. 
Оп је јзtakзо da је nova 

gradska uprava nastavila 
putemkoji је trasirala pret
ћodnа vlast. 

"Da niје ЬПо kvalitetnog 
rada gradonaCelnika (s1avo
ljuba) Sti~Ca,ne Ьiзто . 
mogli ni mi kvalitetno da ra
diшо", tvrdi vukovic. 

stanje u Podgorici sto зе 
аее javnog prevoza, za gra
donaeelnika је jako lo§e. 

"Podgorica lia na provin
ciju, а пе na glavni grad sto 
se toga аее",ociјеniо је оп. 
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Iznosl koeficlJent ~o!enostl za 
doktore rпedlсlпе Ilzabrane 

doktore. prema 6ranskom ko
lektlvпom ugovoru za zdrav
stvenu djetatnost. КoeflclJent 
10.50 lmaju ~ekari za jЮSlоve 
u IntenzlvnoJ. potulntenzlvnoj 

njezi. operaclonim sal.a.ma. 
onkotogljl. radlologljl. dok ko
eflcljent 11 pripada IJekarima 

subspecJjallstlma 


